

## **TENDER ADDENDUM**

**Janitorial Services for Buildings on  
NCC properties**

**NR102**

**October 13, 2017**

**Page 1 of 3**

**ADDENDUM No. 4**

## **ADDENDA À LA SOUMISSION**

**Services de nettoyage et d'entretien pour les  
édifices sur les propriétés de la CCN**

**NR102**

**Le 13 octobre 2017**

**Page 1 de 3**

**ADDENDA no. 4**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Q1. Has the sq meter changed between 2013 and 2017? Is it roughly 500sq meters per day?

A1. Yes the sq meter has changed. As per the pricing sheet the daily surface area to clean is 827m<sup>2</sup>.

Q2. Can you provide the Bill 7 Ontario Employment Standards information from the current contract holder?

A2. Yes.

The enclosed information concerning the employees of the previous employer providing services at the premises has been received from the previous employer and the NCC does not warrant its accuracy or completeness. The NCC will not be responsible for any damage or loss which may result from use of or reliance upon any of this information.

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

Q1. Est-ce que le total de mètres carré à changer entre 2013 et 2017? Est-ce que la surface est environ 500 mètres carrés par jour?

R1. Oui le total de mètres carrés à changer. Comme le démontre la grille de prix le total de la surface à nettoyer par jour est 827 mètres carrés.

Q2. Pouvez-vous nous fournir l'information des employés du fournisseur de services actuel selon la Loi de 2000 sur les normes d'emploi de l'Ontario?

R2. Oui.

L'information ci-jointe concernant les employés du fournisseur précédent qui a fourni les services touchant les locaux a été reçue de l'employeur précédent et la CCN ne garantit pas qu'elle est exacte et complète. La CCN ne sera pas responsable des pertes ou des dommages qui peuvent résulter de l'utilisation de cette information ou du fait de s'y fier.

**CONTRACT ADDENDUM**

**ADDENDA AU CONTRAT**

**Project Title**

**Titre du projet**

**Tender no.**

**No. de la soumission**

**Date**

**Date**

**Page 2 of 3**

**Page 2 de 3**

**ADDENDUM No. 1**

**ADDENDA no. 1**

---

*Nathalie Rheault*

Senior Contract Officer / Agent principal de contrats  
Procurement Services / Services de l'approvisionnement  
Corporate Services Branch / Direction des services généraux

**Information from the current service provider**

**L`information du fournisseur de services actuel**

<b>Cleaners/Nettoyeurs</b>	<b>Hours per Week/ Heures par semaine</b>	<b>Hourly Rate/ Taux horaire</b>	<b>Date Started Date de debut</b>
No. 1	40	\$17.16	February 22, 2004/ le 22 fevrier 2004
No. 2	25	\$22.00	August 8, 2009/ le 8 aout 2009
No. 3	30	\$11.60	July 15, 1997/le 15 juillet 1997
No. 4	30	\$11.60	December 22, 1997/ le 22 decembre 1997